
Geachte lezer Ambtenaar/raadslid/wethouder/burgemeester,

Via een wob-verzoek over het bomenbeleid en na bestudering van het bomenbeleid denk ik dat er te 
veel open eindjes in staan en dat i.v.m. de energie-opdracht (urgenda) van u en mij een gesprek 
nuttig kan zijn. Alleen ik weet niet met wie!! Kan het een ambtenaar zijn (die invloed heeft op het 
beleid?) een raadslid (die hier aan wil werken?) of de wethouder (met betreffende portefeuille) of 
onze burgervader? Ik wil graag uw advies vernemen en wellicht hebt u al iemand benaderd.
Ik wacht het even af – er is geen haast bij.
Goede feestdagen.

A.J. Swart


